
Oświadczenie złożone 

przez senatora Roberta Dowhana 

na 46. posiedzeniu Senatu 

w dniu 21 lipca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Co stało się z pieniędzmi, które PGNiG dostało za zerwanie kontraktu na gaz? Dlaczego one nie trafiły do 

ludzi lub na obniżenie cen gazu? 

Z poważaniem 

Robert Dowhan 

 
 


